
Referat fra afdelingsbestyrelsesmødet den 4. april 2024 kl. 1530 

Deltagere var Holger Pii (HP), Glenn Kure (GK), Heidi Heiss (HH) og Bente Pedersen (BP). 

1. Afdelingsmødet 2024. 
2. Status for trapperenovering. 
3. Markvandring 2024. 
4. Køkken- badrenovering. 
5. Eventuelt. 

Ad 1: Der var enighed om at forsøge at få Højvangens kokaler til Afdelingsmødet med start den 10. 
september kl 1700. Efter mødet serveres en Burger. Vi hører Brit, om hun kan være dirigent. 

Ad 2: Keld Christensen har oplyst, at han vil komme med et oplæg på Markvandringen om hvilke 
muligheder, der er for renovering af de udvendige trapper. 

Ad 3: Der er Markvandring den 14. maj kl 0900 med start i Byvangen 37, og de bestyrelsesmedlemmer der 
har mulighed deltager. Vi vil bl.a. bringe følgende ting op: Hækken i Nr. 2, manglende fugereparation i nr. 
14 samt manglende orientering til beboere, der skal have vedligeholdt gavle. 

Ad 4: Keld har bedt om, at vi på Markvandringen aftaler tidspunkt for en gennemgang af den forestående 
Køkken- og badrenovering. 

Ad 5: Intet 

 

Mødet sluttede kl 1600. 

 

For referat 

Holger Pii 


